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2990 EA Barendrecht

Betreft: Inclusief vergaderen op het gemeentehuis

Barendrecht, 4 juli 2022

Geacht College,

Inclusie begint op het gemeentehuis. Tijdens één van de eerste bijeenkomsten naar
aanleiding  van  de  motie  platform  handicap  (2018)  kwam  de  toenmalige
portefeuillehouder met ambtenaren, enkele gemeenteraadsleden en enkele betrokken
ervaringsdeskundigen  bijeen.  De  hiervoor  door  de  gemeente  gereserveerde
vergaderruimte G010/011 bleek ongeschikt, omdat de toegangsdeuren te smal waren
om alle  betrokkenen  binnen  te  laten.  Noodgedwongen  kon  het  gezelschap  elders
terecht. Dat was eind 2019, maar het probleem is nog altijd niet opgelost. Dat is niet
alleen voor uw adviesraad ondoenlijk, maar ook voor andere inwoners die graag in
overleg gaan met de gemeente.

Verzoek op (zeer) korte termijn
Wij  verzoeken u dringend om op korte  termijn  de toegangsdeuren van G010/011
zodanig te verbreden dat leden van uw adviesraad en andere rolstoelgebruikers in
deze ruimte zouden kunnen vergaderen. 

Ook deze ruimte is eigenlijk te smal om elkaar te kunnen passeren. Het is dan ook
een werkbare oplossing voor de (zeer) korte termijn. Langetermijnoplossingen blijven
daarnaast nodig.

Langetermijnoplossing: inclusie als basis
Uw adviesraad verzoekt dan ook een plan op te stellen waarmee het gemeentehuis en
andere publieke gebouwen inclusie als basis krijgen. Onder inclusie als basis verstaat
uw adviesraad: het uitgangspunt zou moeten zijn dat alle ruimten en faciliteiten voor
iedereen toegankelijk (in het kader van het VN-verdrag Handicap; niet wordt bedoeld
dat alle personeelsruimten e.d. algemeen toegankelijk zouden moeten worden) zijn,
waarbij  uitzonderingen  vanwege  historische  status  (erfgoed)  of  technische
beperkingen ook echt uitzonderingen zijn.
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In dit kader wijzen wij u op één zo'n publiek gebouw dat niet breed toegankelijk is:
Het Kruispunt. Wanneer meerdere rolstoelgebruikers in geval van nood gelijktijdig de
eerste verdieping (o.a. bibliotheek en verhuurbare vergaderruimten) zouden moeten
verlaten, is dat niet (goed) mogelijk.

Vergaderfaciliteiten adviesraad
Tot slot is ook uw adviesraad gebaat bij  de oplossing op korte termijn én bij  een
gedegen plan voor inclusie als basis. Uw adviesraad geeft enkele actuele knelpunten
ten aanzien van vergaderfaciliteiten weer:

Uw adviesraad is  aangewezen op een vergaderruimte  achter  in  het gemeentehuis
(B004). Dit is om meerdere redenen ondoenlijk:

1) de ruimte is toegankelijk via drie zware deuren, waarvan twee uitsluitend met
behulp van een tag te openen zijn;

2) (werkgroep)leden hebben geen tag en met moeite wordt één leentag aan uw
adviesraad verstrekt op vergadermomenten;

3) het toegankelijke toilet bevindt zich bij de entree van het gemeentehuis;
4) vanwege  de  zware  deuren  en  het  gebruik  van  tags  op  deze  route  moeten

mensen in een rolstoel altijd vergezeld worden als zij tijdens een vergadering
naar het toilet moeten;

5) bij sommige (chronische) aandoeningen is frequenter toiletbezoek noodzakelijk;
6) de route van en naar de vergaderruimte en de vergaderruimte zelf zijn zodanig

smal dat meerdere rolstoelgebruikers in geval van nood met geen mogelijkheid
tijdig bij de (nood)uitgang kunnen zijn;

7) ruimte G010/011 had een voldoende brede toegang voor mensen in (bredere)
rolstoelen. Dit is echter zodanig aangepast dat deze ruimte door de te smalle
toegang niet toegankelijk is voor onze (werkgroep)leden.

8) overige vergaderruimten zijn in gebruik of te klein voor het gezelschap.

Hopelijk kan de zomerperiode gebruikt worden voor het iets breder maken van de
toegangsdeuren  van  G010/011,  zodat  àlle  inwoners  en  gasten  van  Gemeente
Barendrecht daadwerkelijk terecht kunnen bij de gemeente en zich welkom voelen.
Ten aanzien van het advies een plan voor inclusie als basis op te stellen, zien wij
graag uw reactie tegemoet.

Uiteraard zijn wij te allen tijde bereid tot nadere toelichting of om mee te denken over
passende oplossingen.

Hoogachtend,
Namens Adviesraad Barendrecht,

Hans Onderwater MBE, secretaris Arend Wesdijk, voorzitter
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